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Rada Miejska 

Rakoniewic 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XL/2022 

 

z XL sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Rakoniewic, która odbyła się w dniu  

14 lipca 2022 r., w sali sesyjnej Rady Miejskiej Rakoniewic, im. Florentyny  

i Marcelego hr. Czarneckich, Osiedle Parkowe 1, w Rakoniewicach. 

Obrady rozpoczęto w dniu 14 lipca 2022 r., o godz. 08:00,  

zakończono w dniu 14 lipca 2022 r., o godz. 08:40. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 12 radnych, 

nieobecnych – 3 radnych. 

 

Radni nieobecni, a nieusprawiedliwieni na podstawie § 3 ust. 2 uchwały Nr V/42/2019 Rady 

Miejskiej Rakoniewic, z dnia 27.03.2019 r.: 

- Wiesław Kalemba 

- Krysmann Katarzyna 

- Olejnik Sławomir 

 

Radni nieobecni – usprawiedliwieni : 

- 0 

 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli : 

1. dr Gerard Tomiak – Burmistrz Rakoniewic 

2. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

3. Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy 

4. Bartosz Krzyżanowski – Radca Prawny 

5. Paweł Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej, Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Gruntami 
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Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Rakoniewicach, 

b) wprowadzenia regulaminu korzystania z parku w Ruchocicach, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

d) zmiany Uchwały Nr XXXII/247/2021 Rady Miejskiej Rakoniewic, z dnia  

16.12.2021 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na 

lata 2022 -2025. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

 

 

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji 
Ewidencja sprawozdań z wykonania 

uchwał Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały 
Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, 

której dotyczy 

sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

XL/299/2022 

XL/300/2022 

XL/301/2022 

XL/302/2022 

 

5 – 6 

6 – 7 

7 – 9 

9 - 11 
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Przebieg XL sesji Rady Miejskiej Rakoniewic 

z dnia 14 lipca 2022 r. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Krzysztof Krawczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej  

Rakoniewic. Powitał radnych, zaproszonych gości i pozostałe osoby obecne na sesji. 

Przewodniczący poinformował, że sesja zwołana została na wniosek Burmistrza, zgodnie  

z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (wniosek stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu). 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład 

15 radnych w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę 

porządku obrad.  

Nie zgłoszono żadnych wniosków, w związku z czym Przewodniczący poinformował, że na 

sesji obowiązuje ustalony wcześniej porządek obrad. 

 

Pkt 3. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić zapytanie, interpelację 

lub wniosek.  

 

Randa Gabriela Cielecka zadała dwa pytania dotyczące bezpieczeństwa mieszkańców 

Rostarzewa : 

- czy Burmistrz może podjąć działania w kierunku zabezpieczenia terenu pod drzewem (dot. 

rostarzewskiego rynku), który ma bardzo dużo suchych konarów, zagrażających 

bezpieczeństwu i życiu ludzi, oraz zagrażających mieniu (dot. ławki znajdującej się pod tym 

drzewem, oraz miejsc parkingowych); 

- na jakim odcinku będzie wybudowany chodnik na ulicy Gościeszyńskiej w Rostarzewie, 

ponieważ radna w planach inwestycyjnych na ten rok przeczytała, że ulica ta będzie 

wykonana na odcinku od Rostarzewa do Cegielska.  
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Na salę obrad wszedł radny Bartosz Janowski. Aktualna liczba radnych biorących udział  

w sesji to 12 radnych. 

 

Na pytanie dotyczące inwestycji na ulicy Gościeszyńskiej odpowiedział Paweł Sobecki – 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej. Wyjaśnił, że nie pamięta szczegółów projektu  

i zaprosił radną do zapoznania się z dokumentacją, która znajduje się u niego, w Wydziale. 

Nadmienił, że chodnik będzie wykonany do miejsca, gdzie grunt należy do Gminy (czyli do 

ostatniego budynku, po prawej stronie). Tam, gdzie należałoby dokonać wykupu, na tym 

odcinku nie będzie on wybudowany. 

 

Radna przypomniała, że wnioskowała kilkakrotnie o wykupienie przedmiotowych gruntów. 

Chodzi o lewą stronę, do miejsca, gdzie kończą się budynki, a gdzie w przeszłości miał 

miejsce wypadek.  

 

Kierownik wyjaśnił, że gdyby inwestycja miała obejmować teren pod wykup, to do dziś nie 

byłaby wykonana dokumentacja na tę inwestycję. 

 

Radna nie zgodziła się z tym zdaniem, zaznaczając, że sprawa ta trwa już kilka lat. 

Stwierdziła, że okłamuje się mieszkańców pisząc, że inwestycja będzie przebiegała  

z Rostarzewa do Cegielska a nie zaznaczając, że chodzi o budowę tylko części chodnika. 

 

Sekretarz Gminy – Jarosław Marciniak potwierdził, że procedura wykupu gruntów trwa 

kilka lat i nie można było ująć odcinka, o którym mówi radna G. Cielecka, w tym projekcie, 

ponieważ mijał termin do składania wniosków o środki zewnętrzne. 

 

Radna G. Cielecka nie zgodziła się z tym zdaniem, powtarzając, że sprawa ta trwa już kilka 

lat oraz twierdząc, że w ostatecznym projekcie (w porównaniu z pierwotnym) skrócono 

odcinek budowy chodnika jeszcze o dodatkowe około 100 – 200 m. 

 

Sekretarz odpowiedział, że nic takiego nie ma miejsca. 

Burmistrz Rakoniewic – dr Gerard Tomiak dodał, że radna G. Cielecka mija się z prawdą  

i po raz kolejny wprowadza w błąd mieszkańców. Powiedział, że osobiście cieszy się, że ta 

inwestycja jest realizowana, na tyle, na ile pozwalają obowiązujące przepisy i własność 
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przedmiotowego gruntu. Nadmienił, że cieszy go każda inwestycja, wykonywana w każdym 

miejscu naszej Gminy, a oprócz Rostarzewa są jeszcze inne sołectwa (łącznie 25).  

Co do zabezpieczenia terenu pod drzewem, Burmistrz zaproponował, że można 

zdemontować rzeczoną ławeczkę, aby nikt tam nie siadał. Zauważył, że w rakoniewickim 

parku również są zamontowane ławki pod drzewami i nie jest w stanie przewidzieć czy  

i kiedy spadnie gałąź z drzewa. Przy okazji zachęcił radną do szczegółowego zapoznania się 

z projektem rewitalizacji rostarzewskiego rynku, gdzie m.in. są przewidziane ławki. 

 

Radny Józef Bernakiewicz poprosił, aby zwrócić uwagę, podczas budowy drogi do Blinka, 

ponieważ na końcu asfaltu, który był zrobiony do tej pory, powstały wybrzuszenia i fale. 

Radny poprosił, aby to usunąć, ponieważ zagraża to bezpieczeństwu i psuje cały wygląd tej 

drogi.  

 

Burmistrz odpowiedział, że był wczoraj na ww. drodze i zwrócił już na to uwagę. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Pkt 4. Podjęcie Uchwał :  

A) Projekt uchwały w sprawie statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Rakoniewicach 

przedstawił Paweł Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Gruntami. 

 

Stosownie do art. 11 ust. 1 ustawy o bibliotekach biblioteka stanowiąca samodzielną 

jednostkę organizacyjną działa na podstawie aktu o utworzeniu biblioteki oraz statutu 

nadanego przez organizatora. 

Gminna Biblioteka Publiczna w Rakoniewicach działa obecnie na podstawie statutu 

uchwalonego w 2000 r. 

Uchwalenie nowego statutu podyktowane jest koniecznością dostosowania go do 

zmienionych przepisów ustawowych oraz ma na celu usprawnienie funkcjonowania 

Biblioteki. 

W projekcie uchwały postanawia się przyjąć statut Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Rakoniewicach. Statut określa m.in. : 

- cele i zadania Biblioteki, 

- organy Biblioteki i jej organizację, 

- zasady gospodarki i źródła finansowania 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili pytań, żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Rakoniewicach - 

Uchwała XL-299-2022 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek 

Joksz, Krzysztof Krawczyk, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, 

Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Kalemba, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XL/299/2022 w sprawie statutu Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Rakoniewicach stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

B) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z parku  

w Ruchocicach przedstawił Paweł Sobecki. 

W trosce o bezpieczeństwo użytkowników parku oraz w związku z rewitalizacją terenu 

parku, koniecznym jest wprowadzenie regulaminu korzystania z parku w Ruchocicach. 

Wprowadzenie regulaminu ułatwi Policji oraz organom Gminy egzekwowanie zachowania 

ładu i porządku na terenie parku. 

W projekcie uchwały postanawia się ustalić regulamin korzystania z parku w Ruchocicach, 

zlokalizowanego na działce nr 506/2, obręb Ruchocice. Regulamin korzystania z parku 

umieszczony zostanie na tablicach informacyjnych znajdujących się przy wejściach do 

parku. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia regulaminu korzystania z parku w Ruchocicach 

- Uchwała XL-300-2022 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek 

Joksz, Krzysztof Krawczyk, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, 

Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Kalemba, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 



7 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XL/300/2022 w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z parku w 

Ruchocicach stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

C) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok – przedstawiła 

Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy. Proponowane zmiany dotyczą :  

Załącznik nr 1  dochody  -  zwiększenie o kwotę: 130.675,56 zł 

 

Dz.  853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

Rozdz. 85395 Pozostała działalność  

Zwiększenie dochodów w § 0970 o kwotę: 98.056,00 zł na pokrycie wydatków związanych 

z zakwaterowaniem i wyżywieniem obywateli Ukrainy, zgodnie z art.13 ustawy (na 

podstawie złożonego zapotrzebowania na VII/2022) 

Dz. 855 Rodzina 

Rozdz. 85595 Pozostała działalność  

Zwiększenie dochodów w § 0970 o kwotę: 32.619,56 zł na realizację art. 26 ust.1 pkt. 1 

zadania „Świadczenia rodzinne oraz opłacenie składki na ubezpieczenie społeczne i 

zdrowotne obywateli Ukrainy” według zapotrzebowania VII i VIII/2022. 

 

 

Załącznik nr 2  wydatki -  zwiększenie  o kwotę:  500.675,56 zł 

 

Dz. 600 Transport i łączność 

Rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne     

Wydatki majątkowe   

▪ Zwiększenie wydatków w § 6050 o kwotę: 100.000,00 zł dla zadania „Budowa drogi 

gminnej Jabłonna – Blinek” (zadanie będzie dofinansowane z Rządowego Programu 

Rozwoju Dróg, po podpisaniu umowy z Wojewoda Wielkopolskim zostanie zmniejszony 

udział środków własnych).  

Dz. 754  Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  

Rozdz. 75412 Ochotnicze Straże Pożarne 

Zwiększenie wydatków bieżących o kwotę: 19.000,00 zł, w tym: § 3030 – 12.000,00 zł, § 

4210 – 5.000,00 zł, § 4280 – 2.000,00 zł (ekwiwalent za udział w akcjach pożarniczych  

wypłacany w pełnych godzinach, a  

nie odpowiednio w minutach , wyższa cena paliwa), a zmniejszenie dotacji § 2820 o kwotę: 

19.000,00 zł  

(odstąpiono od udzielenia dotacji na remonty strażnic i sprzętu p.poż.)  

Rozdz. 75495 Pozostała działalność  

Zwiększenie wydatków w § 6050 o kwotę: 12.500,00 zł  dla zadania:  „Rozbudowa 

monitoringu w Rakoniewicach”.  

Zmniejszenie w § 4360 o kwotę: 12.500,00 zł (przesunięcie do wydatków majątkowych). 

Dz. 757 Obsługa długu 

Rozdz. 75702 Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek  oraz innych 

zobowiązań jst…..  

Zwiększenie wydatków w § 8110 o kwotę: 5.000,00 zł  (podwyżka stóp procentowych 

wyemitowanych  obligacji). 
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Dz. 801 Oświata i Wychowanie   

Rozdz. 80101 Szkoły podstawowe  

Szkoła Rakoniewice   

Zwiększenie w §  4270 o kwotę: 49.600,00 zł (malowanie sal lekcyjnych) 

Rozdz. 80104  Przedszkola 

Przedszkole Rakoniewice  

Zwiększenie  o kwotę: 10.000,00 zł,  w tym § 4240 - 10.000,00 zł, § 4300 – 4.000,00 zł, 

zmniejszenie w § 4220 – 4.000,00 zł.( zakup pomocy dydaktycznych do nowych sal)  

UMG  

Zwiększenie w § 4330 koszty uczęszczania dzieci z Gminy Rakoniewice do przedszkoli 

innych gmin (Grodzisk Wlkp., Wolsztyn, Nowy Tomyśl, Wielichowo, Siedlec, Kamieniec) 

o kwotę: 70.000,00 zł.   

Rozdz. 80113 Dowożenie uczniów do szkół   

Zwiększenie  w § 4300 – 100.000,00 zł, w związku z podwyżką cen paliwa planuje się 

zwiększyć plan na 2022, jedna umowa na dowozy będzie realizowane  na rok szkolny, drugi 

przetarg unieważniono, planowane jest ustalenie ceny i zawarcie umowy na rok 

kalendarzowy, ostateczna kwota planowanych wydatków będzie wiadoma w VIII br. Po 

zmianach plan:  760.000,00 zł w tym na umowy realizowane na rok kalendarzowy 2022 – 

270.201,61 zł, z WPF - 489.798,39 zł tj. umowa na 2021/2022 – 350.805,04 zł, planowana 

umowa na 2022/2022 – 138.993,35 zł. 

Dz.  853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

Rozdz. 85395 Pozostała działalność  

OPS zwiększenie o kwotę: 98.056,00 zł, w tym: § 3110 – 97.800,00 zł, § 4210 – 256,00 zł 

na pokrycie wydatków związanych z zakwaterowaniem i wyżywieniem obywateli Ukrainy, 

zgodnie z art.13 ustawy. 

Dz. 855 Rodzina 

Rozdz. 85595 Pozostała działalność  

OPS zwiększenie wydatków  o kwotę: 32.619,56 zł, w tym w § 3110 – 29.053,79 zł, § 4110 

– 1.300,00 zł, § 4130 – 419,56 zł, § 4210 – 1.000,00 zł, § 4300 – 846,21 zł na realizację art. 

26 ust.1 pkt. 1 zadania „Świadczenia rodzinne oraz opłacenie składki na ubezpieczenie 

społeczne i zdrowotne obywateli Ukrainy” według zapotrzebowania VII i VIII/2022. 

Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdz. 92195 Pozostała działalność 

Fundusz sołecki Błońsko  

„Organizacja przedsięwzięć o charakterze tradycji kulturalnych dla mieszkańców” 

zmniejszenie w § 4300, a zwiększenie w § 4220 kwoty: 2.000,00 zł  

Dz. 926 Kultura fizyczna  

             Rozdz. 92695 Pozostała działalność  

Fundusz sołecki Rostarzewo - odstąpienie od realizacji przedsięwzięcia  „Budowa 

rowerowego placu zabaw”  zmniejszenie w § 6050 – 39.600,00 zł, proponowane nowe 

zadanie „Plac zabaw na terenie rekreacyjno-sportowym”  zwiększenie w § 6050 – 39.600,00 

zł ”  

➢ Zwiększenie w § 6050 dla zadania „Plac zabaw na terenie rekreacyjno-sportowym ”  w 

Rostarzewie kwotę: 10.400,00 zł (po zmianie: 50.000,00 zł, w tym z funduszu 

sołeckiego:  39.600,00 zł)  

➢ Nowe zadanie „Budowa wiaty drewnianej na terenie rekreacyjno – sportowym w 

Rostarzewie” § 6050 kwota: 25.000,00 zł.   

 

Przychody budżetu  

Na zwiększony deficyt budżetu w kwocie: 370.000,00 zł zostają uruchomione:  wolne 

środki jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikająca z 
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rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, o 

których mowa w art.217 ust.2 pkt.6 ustawy o finansach publicznych (po zmianach: 

2.330.000,00 zł) 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok - Uchwała XL-301-

2022 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek 

Joksz, Krzysztof Krawczyk, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, 

Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Kalemba, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XL/301/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

D) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/247/2021 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 16.12.2021 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2022 -2025 przedstawiła Skarbnik Gminy. 

I. W załączniku Nr 1 pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” 

 

Dostosowano wielkości dochodów i wydatków zgodnie ze zmianami w uchwale budżetowej 

na dzień 14 lipca 2022 r.  

pkt. 1. Dochody ogółem  - zwiększa się  o 130.675,56  zł, w tym: 

pkt.. 1.1. dochodów bieżących zwiększenie o: 130.675,56 zł, w tym:  

pkt. 1.1.5. pozostałe dochody bieżące  zwiększenie  o: 130.675,56 zł.  

pkt. 2. Wydatki ogółem  – zwiększa się o :   500.675,56 zł, w tym:   

pkt. 2.1. wydatki bieżące o:   352.775,56 zł   

pkt.2.1.1 na wynagrodzenia i składki od nich naliczane o:  1.300,00 zł         

pkt.2.1.3 wydatki na obsługę długu o:  5.000,00 zł. 

Wydatki na obsługę długu skalkulowano w oparciu o obowiązujące stawki WIBOR.  

pkt. 2.2. wydatki majątkowe o: 147.900,00 zł   

pkt. 2.2. 1 inwestycje i zakupy inwestycyjne …. o:  147.900,00 zł   

 

Wynik budżetu  

Po dokonanych zmianach w dniu 14 lipca 2022 r.  

Wynik budżetu wykazuje wyższy deficyt o kwotę: 370.000,00 zł, który planuje się 

sfinansować przychodami  z tytułu wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych 
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na rachunku bieżącym budżetu jst, wynikających z  rozliczeń wyemitowanych papierów 

wartościowych z lat ubiegłych, o których mowa w art.217 ust.2 pkt.6 ustawy o finansach 

publicznych  

pkt. 3. Wynik budżetu  po zmianach ujemny: „ -  8.907.458,76 zł” (przed zmianą: -  

8.537.458,76 zł) 

poz. 4 przychody budżetu, zwiększa się o kwotę:  370.000,00 zł, (przed zmianą: 

10.287.458,76 zł) z tego:  

pkt. 4.3. i 4.3.1  wolne środki o których mowa w art. 217 ust.2 pkt.6 - uruchamia się kwotę: 

370.000,00 zł w tym na pokrycie deficytu budżetu (przed zmianą: 800.000,00 zł)            .  

 

Na wykup obligacji przypadających na rok 2022 planuje się przeznaczyć nadwyżkę z lat 

ubiegłych w kwocie: 1.750.000,00 zł.  

 

Relacja zrównoważenia wydatków bieżących, o której mowa w art. 242 ustawy  

pkt. 7.1  różnica między dochodami bieżącymi, a wydatkami bieżącymi - zmniejsza się o: 

221.100,00 zł 

pkt.7.2  różnica między dochodami bieżącymi, a wydatkami bieżącymi skorygowanymi o 

środki (art.242, art. 217 ust.2), a wydatkami bieżącymi  -  zwiększa się o: 147.900,00  zł 

 

Finansowanie programów, projektów lub zadań realizowanych z udziałem środków, o 

których mowa w art. 5 ust.1 pkt 2 i 3  

Informacje uzupełniające o wybranych kategoriach finansowych   

 

dla roku 2022 zwiększenie : 

pkt.10.1  wydatki objęte limitem, o którym mowa w art.226 ust.3 pkt.4 ustawy -  126.109,99 

zł,  

pkt. 10.1.1  z tego bieżące – 126.109,99 zł.  

dla roku 2023 zwiększenie: 

pkt.10.1  wydatki objęte limitem, o którym mowa w art.226 ust.3 pkt.4 ustawy – 193.970,05 

zł, pkt.10.1.1 z tego bieżące   – 193.970,05 zł.   

 

W wyniku dokonanych powyższych zmian w załączniku nr 1 zmieniły się relacja 

zrównoważenia wydatków bieżących, o której mowa w art. 242 ustawy oraz  wskaźnik 

spłaty zobowiązań.  

 

W  załączniku Nr 2 pn. „Wykaz przedsięwzięć do WPF” wprowadzono następujące 

zmiany : 

W pozycji „Limit zobowiązań” dokonano aktualizacji limitu zobowiązań o wartości 

zawartych umów z których wynika kwota umowy  

W wydatkach na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione w pkt.1.1 

i 1.2  –     z tego wydatki bieżące ,  

1.3.1.5  „Umowa na dzierżawę włókna światłowodowego na lata 2022-2024 -  Poprawa 

bezpieczeństwa mieszkańców”   na lata 2022-2024 ”   

Podpisano umowy stąd zmniejszenie limitu zobowiązań o kwotę : 8.954,40 zł.  

Po zmianach  

Łączne nakłady finansowe – 39.852,00 zł, Limit na 2022 –  13.284,00 zł, limit 2023- 

13.284,00 zł , limit 2024 –13.284,00 zł . Limit zobowiązań:   24.501,60 zł.  

1.3.1.10  „ Umowy na dowozy dzieci i młodzieży do szkół na rok szkolny 2021/2022 – 

zapewnienie dojazdu dzieciom i młodzieży do szkół  ”   

Zadanie zakończone przy wykorzystaniu mniejszych środków stąd zmniejszenie łącznych 

nakładów finansowych i limitu na rok 2022 o kwotę :  12.883,36 zł.  
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Po zmianach  

Łączne nakłady finansowe  –  556.413,89 zł, limit 2022-  350.805,04 zł ,  Limit zobowiązań:  

0,00  zł. 

Nowe zadanie  

1.3.1.12  „ Umowy na dowozy dzieci i młodzieży do szkół na rok szkolny 2022/2023 – 

zapewnienie dojazdu dzieciom i młodzieży do szkół  ”   

Po zakończonym postępowaniu o zamówienie publiczne będzie umowa z wykonawcą na 

dowozy dzieci i młodzieży, która będzie obowiązywała na rok szkolny tj. na 2022/2023 stąd 

wprowadzenie zadania do wykazu przedsięwzięć.  

Łączne nakłady – 332.963,40 zł, limit na 2022 – 138.993,35 zł, limit na 2023 – 193.970,05 

zł. Limit zobowiązań  to kwota:  332.963,40 zł. 

Środki na to zadanie są zaplanowane w poszczególnych latach w dziale: oświata, rozdział 

dowozy szkolne.  

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXXII/247/2021 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 16.12.2021 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2022-2025 - Uchwała XL-302-2022 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek 

Joksz, Krzysztof Krawczyk, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, 

Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Kalemba, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XL/302/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/247/2021 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 16.12.2021 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2022 -2025 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pkt 5. Wolne wnioski i informacje.  

Radna Gabriela Cielecka, powracając do zagadnienia suchych konarów drzew, 

zagrażających bezpieczeństwu, zapytała, kto ma usunąć ławkę spod drzewa, czy Burmistrz 

wyda dyspozycję. 

Burmistrz przypomniał, o czym mówił już na ostatniej sesji, że wniosek o zgodę na 

wykonanie przycinek przedmiotowych drzew został już skierowany. Obecnie trwa okres 

lęgowy i nie można wykonywać teraz tego typu prac. 
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Radna Gabriela Cielecka zaproponowała, aby w takim razie odgrodzić taśmą ww. teren. 

 

Dalej została przeprowadzona dyskusja pomiędzy radną G. Cielecka, Burmistrzem 

Rakoniewic i Wiceprzewodniczącym Rady – Wiesławem Borowskim nt. zdarzeń  

z przeszłości, jakie miały miejsce na rostarzewskim rynku, w związku z suchymi konarami 

drzew oraz nt. podjętych decyzji przez konserwatora zabytków w sprawie ww. drzew, 

możliwości, zakazów i ograniczeń, jakie dają w tym temacie obowiązujące przepisy prawa.  

 

Następnie Burmistrz poinformował o ogłoszonym przetargu na dowozy dzieci do szkół.  

W budżecie gminnym na ten cel jest zabezpieczona kwota w wysokości ponad 300.000 zł, 

tymczasem oferta, jaka wpłynęła, opiewała na kwotę ponad 60 % wyższą, w związku z tym 

Burmistrz postanowił unieważnić ten przetarg. 

Co do przetargu na dowozy dzieci niepełnosprawnych do szkół, oferta była wyższa od 

planowanej 30% i ten przetarg będzie rozstrzygnięty.  

 

Na koniec ponownie przeprowadzono dyskusję nt. wycinki drzew na rostarzewskim rynku, 

niewyrażonych i wyrażonych zgód, kar, jakie grożą za wycięcie drzew bez zezwolenia itd.   

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Pkt 6. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku  

z czym ogłosił zakończenie obrad XL sesji VIII kadencji Rady.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano  

Rakoniewice, dnia 21 lipca  2022 r.  

 

Przewodniczący Rady  

Krzysztof Krawczyk 

 

     ..................................... 
Protokolant                     

Magdalena Chojnacka  

 

.................................. 
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Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

 

1. Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

2. Lista obecności radnych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Uchwała Nr XL/299/2022 w sprawie statutu Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Rakoniewicach 

5. Uchwała Nr XL/300/2022 w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z parku  

w Ruchocicach 

6. Uchwała Nr XL/301/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok 

7. Uchwała Nr XL/302/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/247/2021 Rady 

Miejskiej Rakoniewic, z dnia 16.12.2021 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2022 -2025. 

 


